
Referat fra Bolilmark Grundejerforenings ekstraordinær generalforsamling  

lørdag den 22. juni 2013 kl. 15.00  

på Hotel Kommandørgården, Havnebyvej 202, Rømø. 
 

(Tilstede 7 fremmødte + 4 bestyrelsesmedlemmer, afbud af Niels Christiansen) 

Formanden Henry Jensen bød velkommen til de fremmødte og gik herefter over til dagsorden. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. 2. Behandling af vedtægtsændringer 

3. Eventuelt 

Ad1: 

Helge Appel (1. suppleant) blev valgt. 

Dirigenten konstaterede at ekstraordinær generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 

beslutningsdygtig. 

 

Ad2: 

De nye vedtægter blev gennemgået og godkendt af forsamlingen. 

Henry Jensen meddelte herefter på bestyrelsens vegne at de nye vedtægter (2. behandling) er vedtaget. 

 

 

Ad3: 

Lis Dahl (Harevej 4) oplyste forsamlingen om muligheden for gratis overfart på Rømø-Sild færgen.  

Ved fremvisning af BBR-meddelelsen + vellignende foto af sommerhusejer/ne  på Rømø kan der fås årskort 

til færgen. 

Affald ved posthuset blev påtalt. Skiltningen ved stien til Lakolk er næsten usynlig. Skal evt. hæves til 

øjenhøjde. Blinde stikveje skal evt. forsynes med  bedre skilte. (er et politianliggende) Bestyrelsen 

undersøger sagen. 

 

Ekstraordinær generalforsamlingen blev afhold i god ro og orden og sluttede Kl. 15.30. Henry Jensen 

takkede for fremmødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Husk, at du altid kan læse bladet MIT SOMMERHUS på foreningen hjemmeside - 

http://www.mitsommerhus.com/ 

 

 
 
 


